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 Bestyrelsens beretning. 2015 

Generalforsamling torsdag d. 10/3  2016 

 

MEDLEMMER:  

Vi måtte desværre mindes Bjarne Dambro ved standernedhalingen i Oktober. Bjarnes Jytte gav en ramme øl 

til den lejlighed. Bjarne var et meget dygtigt, festligt og engageret medlem af træskibsforeningen, og flere 

medlemmer deltog i Bjarnes bisættelse, hvor Jytte sagde tak for blomsterne fra FOK. 

Velkommen til de nye medlemmer: Alice og Walter. Lars Svendsen. 

 

AKTIVITETER EKSTERNT: 

Samarbejdet med Kerteminde Havn:    

Brugermøde i Marts. Intet særligt at bemærke. FOK v. formanden anbefalede dog vejvisere på Dosseringen 

til nærmeste off. toilet. Og fik mundtligt tilsagn om dækning af materialeudgifter til renovering af dør i 

vestgavlen. Der kommer kortlæsere på elstanderne i fiskerihavnen. 

Forhandling om husleje: Formanden henvendte sig d. 5/11 2011(nb) til Kerteminde Kommune, angående 

FOK’s kontrakt på husleje, hvor den opsigelsesfrie periode udløb ved udgangen af 2011. Efter et møde 

mellem formanden og Kommunen v. Rossen og Trabjerg modtog vi d. 22/10 2013 brev fra Kerteminde 

Kommune (v. Rossen og Trabjerg) med ”Tillæg til lejekontrakt mellem KK og FOK”. Citat: Den oprindelige 

kontrakt forlænges på uændrede vilkår til d. 31/12 2014. I den forlængede periode optages forhandling med 

nye vilkår.  

Bestyrelsen har endnu ikke modtaget henvendelse herom, og afventer udspil fra Kerteminde Kommune. 

Nyt hegn om pladsen: Kris (Havnefesten) har - efter aftale med havnen (Jimmy) og FOK – sørget for nyt 

hegn omkring pladsen mellem Rudolf Mathis og Fok’s klubhus. Hegnet er lavet og opstillet af 

produktionsskolen. Og det er meget pænt! 

Diverse: 

Litteratur:  ”Renaissancehavnen i Kerteminde” (Flot forside!) 

Nye sejl til NG 259: Bestyrelsen fik i februar 2015 tilsagn på kr 8.000 fra ”Nordea Bank”. Som den eneste af 

i alt 7 ansøgte. Storsejlet blev bestilt ret omgående, leveret i maj og betalt i august. Ansøgning til ”Danske 

Bank Fyns Fond” om restbeløbet til hele riggen gav ikke noget positivt resultat. Indsamling blandt 

medlemmerne gav et pænt tilskud til anskaffelsen. 

Pressemeddelelse – især for at kreditere ”Nordea” – udsendt d. 30/8. Notits i Fyens Stiftstidendes 

Kerteminde sektion d. 3/9 og artikel med fotos i Kjerteminde Avis (netudgaven) d. 7/9. Notits Kerteminde 

Ugeavis d 8/9 2013. Vi har sendt besked til Nordeafonden. 
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Turistforeningens hjemmeside ”Visit Kerteminde 2015” har opslag om ”De syv havne”, hvor 

”Museumshavnen”(!) på Dosseringen er nævnt med omtale og billede af ”Rylen” under sejl; og af 

”Kløverstien” med omtale af Træskibsforeningen FOK som hotspot med CW’s billede af vores joller og 

klubhus. 

 

AKTIVITETER INTERNT 

Generalforsamling d. 5/3 2015. Beretning og regnskab godkendt. Sekretær og kasserer blev genvalgt til 

endnu en 2 års periode. FOK modtog en fornem gave fra Bjarne og Kaj: et farvefoto af ”Rylen” med 

kongeskibet ”Dannebrog” i baggrunden. Billedet blev straks monteret på væggen i ”den fine stue”. 

Forårsklargøring d. 25/4: 17-18 personer til frokost. Mere end fuldt hus! Alt det planlagte arbejde blev 

gjort – og lidt til. Lennart gav – lidt forsinket – ”Den skøre kugle” videre til Kr. Fribo, fordi han havde lavet 

en stopring til sprydstagen af en høvlspån. De træmænd… 

Ny dør i klubhuset: Lennart og Kristian Fribo lagde mange timer i at restaurere og isætte døren i klubhusets 

vestgavl. Og døren blev skam også malet færdig!  

Havnefest d 5/8: NG 259 deltog i Ligbærerlaugets dystløb. 

Sensommersejlads d. 5/9: Udsat til 12/9. Desværre aflyst pga. regn og hård østenvind. 

Jollesejlads mange mandage i sæsonen. Det nye storsejl til NG 259 står rigtig godt. Og det er betalt!  

Efterårsklargøring d. 24/10: Dejligt, stille gråvejr uden regn. Det stedsegrønne bed var allerede studset for 

flere uger siden. Tak til Bent. Nye glade ansigter på efterårets arbejdsdag. Imponerende!  Pram og joller kom 

på land og vinterdækket. Ukrudt luget rundt om huset, fliser rengjort. Oprydning og rengøring i værksted og 

toilet. Standere halet ned. Frokostbordet dækket til 14 personer. Ølkassen måtte af med 1½ flaske brændevin 

og lidt mere end en kasse blandet pilsner. En rigtig god sæsonafslutning… 

Julestue d. 10/12: Bent, Lennart, Fribo og Jørgen havde arrangeret en god aften i klubhuset. Hyggelig og 

meget velbesøgt. Der blev plads til 23 mennesker rundt om bordet. Rekord og spidsbelastning! 

Gaver: Som sagt: NORDEA BANK skal takkes højlydt for kr 8.000 til storsejl til NG 259. 

Fotostat (s/h) med motiv fra Træskibsbroen anno ca 1980 (FOKs første år) fra Finn Offersen.  

Økonomi: Bestyrelsen foreslår en mindre kontingentstigning fra og med 2017 for at sikre økonomien 

fremover. Tak til kasserer Flindt og revisor Lau. 

Hjemmesiden: www.fok-kerteminde.dk er stadig et stort aktiv for foreningen. Tak til sekretær Wang. 

Stor tak til alle, der medvirkede aktivt til diverse oplevelser og gøremål i det forgangne år! 

 

 

Kerteminde d. 07.02. 2016 

_______________________________________Jens Kristensen (Fmd.) 

 

 

http://www.fok-kerteminde.dk/

